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Reunió de CiU per les
mercaderies a Girona

Els caps de llista de CiU a l'àrea urbana de Girona es van
reunir ahir al vespre per analitzar el pas de mercaderies a
través d'un nou ramal que evitaria el pas de combois per la
nova línia del TAV pel centre de la ciutat. A la trobada d'ahir hi
van assistir Lluïs Aymerich, de Sarrià de Ter; Patrici Oliveras,
de Sant Julià de Ramis; Josep Aurich, de Vilablareix; Jaume
Torramadé, de Salt; Jordi Noguer, com a alcalde de Sant
Gregori, i el portaveu de CiU a Girona, Carles Puigdemont.

Es tractava d'una reunió de treball «per conèixer de primera mà
la visió dels municipis de l'àrea metropolitana», va explicar
Puigdemont. En aquest sentit, CiU entén que «cal tenir una
visió conjunta per saber què hem de demanar al govern de
Madrid o de Barcelona». El portaveu de CiU a Girona també
ho va aprofitar per criticar que l'alcaldessa, Anna Pagans, no
lideri una proposta conjunta amb l'àrea metropolitana. La
trobada ha tingut lloc després de la resposta parlamentària que
va donar a finals de gener el conseller de Política Territorial,
Joaquim Nadal, a una pregunta dels nacionalistes, en què
admetia que la reserva de sòl a Salt i Sant Gregori pensada
inicialment pel pas del TAV es conservava «a fi de permetre
l'execució del per a mercaderies que faci possible
l'avenç cap a una via especialitzada en mercaderies». Aquesta
decisió ja va rebre el rebuig frontal de l'alcaldessa de Salt, la
socialista Iolanda Pineda, en l'últim ple del municipi, i va fer
una crida a la resta de municipis a oposar-se a aquesta
possibilitat. El portaveu de CiU, Jaume Torramadé, va ser
l'encarregat de fer arribar la resposta parlamentària que havia
fet el seu grup a la resta de regidors del ple.
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